
                                                                                                                                             
PROTOKÓŁ NR 138 / 2009 

posiedzenia 
Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 

z dnia 26 lutego 2009 roku, 
które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 

Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 8.45, zakończono o godz. 11.00. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Michał Piechocki    - Starosta 
2. Tomasz Kranc    - Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki              - Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski   - Członek Zarządu Powiatu 
5. Andrzej Wieczorek    - Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

6.Andrzej Sebastyański    - Sekretarz Powiatu 
7.Danuta Królczyk    - Skarbnik Powiatu 
8.Grzegorz Hoffmann    - dyrektor ZOZ 
9.Agnieszka Suska    - specjalista Wydziału Geodezji 
10.Mariola Substyk   - inspektor w Biurze Rady 
11.Kinga Basiura    - referent, protokolantka 

 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Przedstawienie informacji o sytuacji finansowej ZOZ w Wągrowcu. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do reprezentowania Zarządu Powiatu 

do wykupu gruntów pod drogi powiatowe. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 

2009 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 344/2009 Zarządu Powiatu 

Wągrowieckiego z dnia 08 stycznia 2009 roku w sprawie uchwalenia planu 
finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 
ustawami na 2009 rok. 

7. Informacja o ostatecznych kwotach subwencji i dotacji do budżetu powiatu. 
8. Zapoznanie z sytuacją finansową DPS w Srebrnej Górze, na realizację zadań 

związanych z „Programem Naprawczym DPS”.  
9. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
10. Uwagi i wnioski.  
 
Ad 1 
Przyjęto porządek posiedzenia bez zgłaszania uwag. 
 
Ad 2 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o sytuacji finansowej ZOZ w Wągrowcu, 
którą przedstawił dyrektor ZOZ, G. Hoffmann w aspektach wykonania budżetu za 
2008 rok. Dyrektor poinformował, że strata szpitala wynosi 279 tys. zł i może być 
pomniejszona o 136 tys. zł w wyniku decyzji prezesa NFZ dotyczącej podpisania 

 



aneksu, wtedy strata wynosiłaby ok. 140 tys. zł. Zadłużenie jest w granicach 1 mln 400 
tys. - jest to sytuacja na koniec grudnia 2008 r. 
 
Wicestarosta powiedział, że we wrześniu 2008 r. szpital miał zrobiony plan realny, 
było mówione, że jeśli będzie strata to niech ona się pojawi, płace w tym czasie nie 
rosły, więc były one ustabilizowane, wiec co się stało, że powstały takie skoki, skąd 
się to wzięło? Nie był realizowany plan finansowy. Temat ten będzie szczegółowo 
omawiany na najbliższej Radzie Społecznej. 
 
Zarząd zdecydował, aby w posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 12 marca 
uczestniczył dyrektor ZOZ i główny księgowy. 
 
Starosta zauważył, że jeśli plan za 2008 nie był realizowany, to nie ma sensu 
funkcjonować w tym zakresie, bo to już trwa od kilku lat. 
 
Dyrektor poinformował, że na tą chwilę są problemy z obsadzeniem dyżurów oddziału 
wewnętrznego. Jeden z lekarzy odchodzi do innej placówki. 
 
Wicestarosta nawiązując do lekarza, który odchodzi do innego szpitala, zadał pytanie, 
czy można z dnia na dzień zerwać kontrakt? Dyrektor odpowiedział, że kontrakt w 
przypadku tego lekarza był zawarty aneksem do końca lutego, nie przedłużenie tego 
terminu wiąże się z zaprzestaniem świadczenia umowy. Wicestarosta zapowiedział, że 
dyrektor musi wykorzystać prawo, które mu przysługuje. W kontrakcie powinien być 
zawarty czas wykonania kontraktu, a dziś dowiadujemy się o czasie wygaśnięcia 
kontraktu i braku obsadzenia oddziału. Według ustaleń kadra szpitala miała być 
zabezpieczona do połowy 2010 r.  
 
Informacja jest załącznikiem nr 1 do protokołu. 
 
Ad 3 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie upoważnienia do 
reprezentowania Zarządu Powiatu do wykupu gruntów pod drogi powiatowe. Treść 
uchwały przedstawiła A. Suska, specj. Wydziału Geodezji. 
Uchwała jest załącznikiem nr 2 do protokołu. 
 
Ad 4 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na 
2009 rok, którą omówiła D. Królczyk, Skarbnik Powiatu. 
Uchwała jest załącznikiem nr 3 do protokołu. 
 
Ad 5 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zmian w układzie 
wykonawczym budżetu powiatu na 2009 rok, którą omówiła D. Królczyk, Skarbnik 
Powiatu. 
Uchwała jest załącznikiem nr 4 do protokołu. 
 
Ad 6 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr 344/2009 
Zarządu Powiatu Wągrowieckiego z dnia 08 stycznia 2009 roku w sprawie uchwalenia 
planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 
zleconych ustawami na 2009 rok. Treść uchwały przedstawiła D. Królczyk, Skarbnik 
Powiatu. 

 



Uchwała jest załącznikiem nr 5 do protokołu. 
 
Ad 7 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o ostatecznych kwotach subwencji i dotacji 
do budżetu powiatu, którą przedstawiła D. Królczyk, Skarbnik Powiatu, informując, że 
kwota subwencji zmniejszyła się o 6%, całość budżetu o 3%. Deficyt wyniesie ponad 
580 tys. zł., w jednostkach oświatowych poza MOW Antoniewo i ZSP nr 1 w trudno 
jest poszukać oszczędności, żeby go pokryć. W związku z tym, do pisma MOW 
Antoniewo w sprawie wyrażenia zgody na przeprowadzenie postępowania 
przetargowego na wymianę pokrycia dachowego Zarząd ustosunkował się negatywnie.  
 
Ad 8 
Zarząd Powiatu zapoznał się z sytuacją finansową DPS w Srebrnej Górze, na 
realizację zadań związanych z „Programem Naprawczym DPS”. Temat omówił T. 
Kranc, Wicestarosta, który przedstawił działania powiatu w zakresie DPS: jak 
najszybsze dostosowanie standardów czyli realizacja zadań za 150 tys. zł, trzeba 
stworzyć nowy plan naprawczy; plan musi zostać przesłany do Marszałka i 
Wojewody. Jest to działanie ograniczające straty. 
Dokument w tej sprawie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad 9 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na dzień 5 marca 2009 r. na godz. 9.00. 
 
Ad 10 
Zarząd rozpatrywał wnioski Komisji Rewizyjnej, które przedstawiła M. Substyk, insp. 
Wydziału Organizacyjnego 
 
Komisja Rewizyjna wypracowała zapytania: 
1) Do Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: nawiązując do pytania złożonego przez 
radnego J. Piaseckiego, K. Rewizyjna prosi o podanie podstawy prawnej przeniesienia 
4.000 zł z działu „promocja …” , poza tym - do jakiego działu środki te zostały 
przeniesione, na jaki cel i jakie jest uzasadnienie tego przeniesienia? 
 
Zarząd skierował ww. zapytanie do Wydziału Organizacyjnego celem wyjaśnienia. 
 
2) Do Dyrektora ZSP nr1 w Wągrowcu: nawiązując do pytania złożonego przez 
radnego J. Piaseckiego, K. Rewizyjna prosi o wyjaśnienie sprawy związanej z 
umieszczeniem życzeń świątecznych i noworocznych, na stronie itvwagrowiec.pl, pn. 
„Życzenia od ZSP1”: 

- czy ww. życzenia były finansowane z budżetu placówki? 
- jaka była podstawa prawna wydatkowania śr. finansowych na ww. życzenia z 

budżetu placówki (jeżeli takie było finansowanie)? 
- na jaką kwotę opiewał koszt tych życzeń? 
- jeżeli ww. życzenia nie były finansowane ze środków publicznych, to z 

jakiego źródła?  
 

Zarząd skierował ww. zapytanie do dyrekcji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w 
Wągrowcu celem wyjaśnienia. 
 
 
 
 

 



 
Wniosków nie złożono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 

  Protokołowała 
 

          ______________ 
              /K. Basiura/  

   
        Starosta 
 
   ______________________ 
           /Michał Piechocki/ 

 
 
 

Wicestarosta 
 

_____________________ 
          /Tomasz Kranc/ 

 
 

 
        Andrzej Bielecki                ____________________  

 
 
            Wiesław Ewertowski         ____________________  
                                          
 
                                         Andrzej Wieczorek           _____________________  
 
 
 

 


